
Trafikudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 28. januar 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 609
Banedanmark er i øjeblikket i gang med at udføre sikringsarbejde ved Vejen. 2
etape indbefatter en del sikringsarbejde, og projektet har været færdigprojek-
teret siden midten af november. Det er Banedanmark Produktion, der står for
udførelsen, men de har først i midten af januar fået grønt lys til at gå i gang med
projektet. Er det korrekt, at dette skyldes, at man fra Banedanmarks side ønsker
at lade Banedanmark Produktion udføre arbejdet til en kunstigt lav, fast pris, for
at udligne et underskud på 1. etape af projektet, og derved undgå at ansøge om
ekstrabevilling til 2. etape? Og ved denne manøvre undlade at gøre de ansvar-
lige politikere opmærksomme på underskuddet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Magnus Heunicke (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Magnus.Heunicke@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Damgaard Larsen
formand
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